

华鉴认证

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 2052020S40130R0M

兹证明

葳统科技(深圳)有限公司

深圳市龙岗区宝龙街道同乐社区宝龙六路老太坑工业区 201A、B 栋

统一社会信用代码: 91440300051529051L

职业健康安全管理体系符合标准:

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

证书覆盖认证范围:

用于电子产品的连接器的设计与制造,数据线的生产及相关管理活动

(上述范围若涉及行政许可前置审批、强制性认证,此证书仅涵盖被许可资质、证书范围内的产品及服务)

初次颁证日期: 2020-08-13

此证书有效期自 2020-08-13 始至 2023-08-12

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

第一次监督合格 (贴花) 第二次监督合格 (贴花) 第三次监督合格 (贴花)







中国认可 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C205-M



此证书信息可在全国认证认可信息公共服务平台 <u>http://cx.cnca.cn_</u>查询,或致电:<u>028-67967777</u> 华鉴国际认证有限公司 中国·成都高新区天府大道南段 1399 号 3 栋 5、6楼 网址:www.isocicc.com



CERTIFICATE OF CONFORMITY OF OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM

NO.: 2052020S40130R0M

This is to certify that the Occupational Health and Safety Management system of SIMULA TECHNOLOGY (SHENZHEN) CO.,LTD.

A, B BUILDING,NO.201,LAOTAIKENG INDUSTRIAL PARK,BAOLONG 6TH RD.,TONGLE COMMUNITY, BAOLONG STREET,LONGGANG DISTRICT,SHENZHEN CITY,GUANGDONG PROVINCE,P.R.CHINA Organization Code: 91440300051529051L

is in conformity with Standard

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

The scope of the certification

THE RELATIVE MANAGEMENT ACTIVITIES OF
DESIGN AND MANUFACTURE OF CONNECTORS FOR ELECTRONIC
PRODUCTS, DATA CABLE PRODUCTION

(If the above scope involves pre-approval of administration permission and compulsory certification, this certificate only covers products/ services in the approved / certified scope.)

The initial date of issue:2020-08-13

Term of validity of this certificate: from 2020-08-13 to 2023-08-12 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits

Approval of the first surveillance audit
China International Certification Co.,Ltd.

Approval of the second surveillance audit
China International Certification Co.,Ltd.

Approval of the third surveillance audit

China International Certification Co.,Ltd.







中国认可 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C205-M



The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (http://cx.cnca.cn) or contact 028-67967777 www.isocicc.com China International Certification Co.,Ltd. Floor 5 and 6,Building 3,No.1399,the South of Tianfu Avenue,High-Tech Zone,Chengdu